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Pozdravljeni. Sem Olga Kikou, ena od organizatorjev uspešne evropske državljanske pobude, 
za katero smo zbrali več kot 1,6 milijona podpisov in presegli prag v 21 državah članicah. 
 
V zvezi z zbiranjem podpisov želim izpostaviti dve spoznanji. 
Prvo je, da je potrebna mreža ljudi in organizacij, na katere se boste lahko zanesli in ki bodo 
podprli vaše cilje. Drugo spoznanje je, da je treba nameniti veliko pozornosti spletni 
kampanji. 
 
Mi smo najprej zgradili mrežo: pridružilo se nam je približno 170 zvez in organizacij iz vse 
Evrope, ki so se zavezale, da bodo širile informacije o naši pobudi. Naša evropska 
državljanska pobuda je nedvomno zgodba o uspehu, ki pa je zahtevala veliko načrtovanja in 
dela. 
 
Danes se večina podpisov zbira na spletu in ne na papirju in to je zelo pomembno dejstvo. V 
preteklosti ni bilo tako:  
kampanje so se odvijale zunaj, na ulicah, stik z ljudmi je bil neposreden. Zdaj je drugače in 
morali smo se prilagoditi. 
Družbeni mediji so zelo pomembni za širjenje sporočila in za 
zbiranje podpisov. 
 
V našem primeru so pomembno vlogo odigrali prostovoljci. Prostovoljci so bili odločilni. 
Potrebujemo prostovoljce po vsej Evropi. Evropska državljanska pobuda ni le nacionalno 
orodje, temveč orodje EU, zato moramo biti prisotni v številnih državah in brez mreže 
prostovoljcev to seveda ni mogoče. Prostovoljci so državljani, ki jih pobuda zanima in 
informacije o njej širijo v svoji državi. 
 
Med zbiranjem podpisov za našo evropsko pobudo smo opazili, da zlasti na začetku številni 
državljani podpišejo pobudo, pozneje denimo po enem mesecu ali dveh, 
pa je podpisov vedno manj in zato je treba poiskati nove načine za oživitev dinamike. 
 
Rada bi poudarila, da vloga organizatorke evropske državljanske pobude nikakor ni 
enostavna. Zahteva veliko časa in tesno sodelovanje med vsemi udeleženci. To želim 
poudariti, da se ne bi mislilo, da gre za enostavno stvar.  Nasprotno, naloga je precej 
zapletena in zahteva veliko časa, dobro načrtovanje in  veliko človeških virov. Zamisel sama 
ni dovolj. Brez prizadevanja vseh vključenih ne bo obrodila sadov. 
 
Sedaj je pravi trenutek za forum, saj že imamo izkušnje z evropskimi državljanskimi 
pobudami, od katerih jih je bilo kar nekaj bilo uspešnih. O  evropskih državljanskih pobudah, 
ki jih zastopate, lahko razpravljate s številnimi osebami, ki imajo izkušnje na tem področju in 
jih bodo z veselje delile z vami. To vam bo pomagalo pri načrtovanju dela. Poleg 
organizatorjev so pri evropskih državljanskih pobudah sodelovali številni drugi posamezniki 
in tudi  



ti bodo z vami z veseljem delili izkušnje. Gre torej za učni proces: učimo se na podlagi 
izkušenj in spoznanj ter načrtujemo prihodnost. Če boste prisluhnili izkušnjam drugih in se z 
njimi pogovorili, boste dobro pripravljeni za začetek vaše evropske državljanske pobude.   
 
Zato sodelujte na forumu! Pogovorite se z nami o svojih načrtih, izmenjajmo si izkušnje in 
učimo se drug od drugega. Veselimo se sodelovanja z vami. 


